

Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 5.10.2022

Deltagere: Peter Ditlevsen, Kim Jensen, Tommy Lauth, Henrik Hansen Tid: 18.30 Sted: Klubhuset		Mødeleder: Peter Ditlevsen Referent: Tina Sandager Fraværende med afbud: Henning Olsen, Vivi Berthelsen, Michael Helsinghoff Særlige indbudte:			
	Emne	Hvad skal vi udrette? Formål	Proces	Tid	Beslutning og hvem gør hvad?
1.	<u>Dagsorden</u>	Godkendelse af dagsorden		5	Snak om hvor ofte skal best. Mødet skal afholdes. Hver måned måske ikke nødvendigt. Så enkelte datoer som temadag. Næste gang 9/11 er temadag "årshjul" Møde den 7/12 julefrokost
2.	<u>Økonomi</u> a) Status		Tommy orienterer.	10	Ingen nyheder. Købt af tørretumbler. Bilag ønskes fra Peter. Der skal strammes op på dem, der ikke har betalt kontingent. Fremover skal de spærres efter 2. rykker.
3.	<u>Orientering fra afdelingerne</u> a) Børn og unge (Søs) b) Herrer ungdom (Kim og Henrik) c) Herrer senior (Michael H) d) Piger og damer (Peter og Glen) e) Veteraner (Jens Erik)			15	a) Ikke noget nyt fra Søs. Der er holdt møde med alle børnetrænerne, info. om hjemmeside. Bla. om kampklar b) Ikke noget nyt. Træner Dorthe stopper. Kim Terp skal holde møde for trænere vedr. Siteline og forhold til NIF. Evt. invitation til senior, Michael H. skal informeres c) Intet nyt d) Intet nyt e) Intet nyt
4.	<u>Baneplanlægning</u>				Som info. på træneretværk, få inviteret alle trænere. Baneplanen har været klar siden 10/9, men eksterne baner søges senest 18/9. Denne er lige kommet retur, og ikke meget er gået igennem. Søren og Kim tager en runde mere. Sendes ud så snart de er klar. Indendørs tider gøres klar og sendes ud hurtigst muligt.
5.	<u>Samarbejdsaftale med NIF</u>		Kim orienterer	10	Skal ikke offentliggøres. Det er en hensigtserklæring om bla. målmandstræning, samtræning med inspiration. HG har ingen forpligtelse. Evt. spillere som skal videre til anden klub, skal dette ske via trænerne, ikke via

					<p>forældrene. Vi skal tale NIF aftale op ved evt. skifte.</p> <p>NIF skal også tale HG op ved evt. skift den anden vej.</p> <p>U15 d skal have insp. Træning næste onsdag.</p> <p>Der holdes et møde med herre/ungdom om samarbejdsaftalen.</p> <p>Aftalen sendes ud til bestyrelsen sammen med referat.</p> <p>NIF Kalender deles i trænernetværk.</p> <p>Info. om 8 Sæsonkort er også sendt ud i trænernetværk</p>
6.	<u>Kiosk</u>			5	<p>El laves efter sæsonen.</p> <p>Fliser er købt for 4000,- mangler kun at købe grus til dette.</p> <p>Lisbeth Terp er kommet med som frivillig</p> <p>Ikke stort salg ved de sidste åbninger ved veteran + senior kamp</p>
7.	<u>Fordeling af opgaver</u>			5	<p>For mange opgaver på Kim, Peter og Tommy. Bla. årshjul, banefordeling, ny kunstbane, boldskab</p> <p>Definer opgaverne i et excel ark :</p> <p>Årshjul</p> <p>Ny træner u15</p> <p>Boldskab</p> <p>Hvem skal er ansvarlig</p> <p>Deadline for opgave</p> <p>Skema skal gemmes et fælles sted, evt. Kluboffice/Dokumenter eller på i en gruppe via Temas</p> <p>På næste møde 9/11 laves årshjulet, og her defineres alle opgaver (fra årshjul + løbende opgaver) + ansvarlige+ deadline</p> <p>Peter sender sine opgaver til Tina for opstart af excel ark.</p>
8.	<u>Prioritering af opgaver</u>			5	<p>Aftales på næste møde</p>
9.	<u>Nyt fra formanden</u>	Orientering fra div. møder	Peter Ditlevsen orienterer	10	<p>Intet nyt.</p> <p>Der kommer ledninger ol. Til skærm i lille lokale, så pc kan tilkobles.</p> <p>Stort 65" skærm i stort lokale, forventes at blive sat op i weekenden.</p>
10.	<u>Diverse</u>				<p>Tommy har tilmeldt HG til fodboldskole 2023</p>
11.					
12.					